



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-ZARQA EDUCATIONAL & INVESTMENT Date: 08-05-2024 10:39:01 AM Subject: Approval to increase capital through free shares</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الزرقاء للتعليم والاستثمار التاريخ: AM 10:39:01 2024-05-08 الموضوع: موافقة على زيادة رأس مال عن طريق اسهم مجانية</p>
<p>Decisions Resolution No. (1): Increasing the company's capital from (16,500,000) sixteen million five hundred thousand dinars to (17,325,000) seventeen million three hundred and twenty-five thousand, by adding the special reserve to the company's capital in accordance with the provisions of Articles (113/2 and 175/A). /6) From the Jordanian Companies Law. Resolution No. (2): Amending Article (3) of the founding contract and Article (7) of the company's bylaws so that the text after the amendment becomes as follows: "The company's capital consists of (17,325,000) seventeen million three hundred and twenty-five thousand Jordanian dinars divided into (17,325,000) (Seventeen million, three hundred and twenty-five thousand shares, the value of each share being one Jordanian dinar, fully paid.)</p>	<p>القرارات رقم (1): زيادة رأس مال الشركة من (16.500.000) ستة عشر مليون وخمسمائة ألف دينار إلى (17.325.000) سبعة عشر مليوناً وثلاثمائة وخمسة وعشرون ألف وذلك عن طريق ضم الاحتياطي الخاص إلى رأس مال الشركة وفقاً لأحكام المادتين (113/2 و 2/175) من قانون الشركات الأردني. القرار رقم (2): تعديل المادة (3) من العقد التأسيسي والمادة (7) من النظام الأساسي للشركة بحيث يصبح النص بعد التعديل كما يلي: " يتألف رأس مال الشركة من (17.325.000) سبعة عشر مليوناً وثلاثمائة وخمسة وعشرون ألف دينار أردني مقسم إلى (17.325.000) سبعة عشر مليوناً وثلاثمائة وخمسة وعشرون ألف سهم قيمة كل سهم دينار أردني واحد مسدد بالكامل."</p>
08-05-2024	08-05-2024
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wafaa Khalid Eid Abed</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wafaa Khalid Eid Abed</p>